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Andre saker/spørsmål 

Plan- og kommunalteknisk utval - 057/23

PL - behandling:
Svar på spørsmål frå forrige møte: Deponi på Hartveit. 
Kommunalsjef Arnstein Øvsthus gav slikt svar: Me har vore på synfaring og tiltaket skjer i samsvar 
med løyvet som er gitt. Det gjenstår ca 1år før det skal vera ferdig. 
--------------------------------------
Svar på spørsmål frå forrige møte: Landbrukstiltak i Solbjørgsdalen
Kommunalsjef Arnstein Øvsthus gav slikt svar: Me har vore på synfaring. Der er det gjort mykje og 
det skal nok ikkje gjerast så mykje meir før det skal såast i. Fristen på delar av tiltaket er i utgangen av 
mnd så der må me følgje opp med grunneigar. Den resterande delen av arbeidet har dei framleis 2år 
på å gjennomføra.
--------------------------------------
Svar på spørsmål frå forrige møte: 
Status skogsvei Hartveit - Hovden. Rettelse, det gjeld nok landbruksveg Gjerstad - Hovden
Leiar stab, samfunnsutvikling og kommunalteknikk Tore Johan Erstad gav slikt svar: Dette gjeld ein 
landbruksveg som det er søkt om to gongar, den ligg til klagebehandling hjå Statsforvaltaren. I vendte 
på vedtak i klagebehandlinga har tiltakshavar kome med ny, justert søknad, til denne søknaden er 
det kome innspel frå Vestland fylkeskommune, vedk. kulturminne.
--------------------------------------
Svar på spørsmål frå forrige møte:
Status Landbruksveg på gbnr 107/2-3 - Tyssebotn
Leiar stab, samfunnsutvikling og kommunalteknikk Tore Johan Erstad gav slikt svar: Sendt ut på 
høyring med frist 05.06.23, sidan fristen ikkje er gått ut er status på saka at den er til behandling. 
--------------------------------------
Ragnar Johan Tyssebotn, FRP, hadde slikt innsendt spørsmål på vegne av Alf Terje Mortensen, FRP: 
Kva skjer i mjelddalen? 
-  samband med vassutbygginga i Mjelddalen er det no lagt opp til ei lengre vegstenging for å føre 
vass og avlaup ned lia, langs vegen og over vegen. 
- Er dette ein del av opprinneleg prosjekt og anbod?
- Om ikkje, kva er meirkostnaden med den kryssinga? 
Leiar stab, samfunnsutvikling og kommunalteknikk Tore Johan Erstad gav slikt svar: Prosjektet følgjer 
trassèvalet som planlagt frå 2015, arbeidet går som planlagt ihht. kontrakten og det er ikkje 
meirarbeid ift. det. Det er primært lagt opp til lysregulering og i perioder har ein grunna behov kjørt 
manuell dirigering, ytterlegare detaljar vert lagt fram i formannskapet. 
--------------------------------------
Ragnar Johan Tyssebotn, FRP, hadde slikt spørsmål: I fjor hadde planutvalet ei sak med eit naust på 



Bernes der det vart stilt krav om tilsyn. 
Kva er status i den saka? 
Leiar stab, samfunnsutvikling og kommunalteknikk Tore Johan Erstad gav slikt svar: Denne saka gjeld 
eit felles naust på Bernes, det var sendt ut ferdigattest 22.05.22. Det skal vera tilsyn, med befaring 
neste veke. 
Utvalet ynskjer tilbakemelding på tilsynet. 

PL - vedtak:
Det vert ikkje gjort noko vedtak i saka

Saksopplysningar:


